
West Brabanders hoog op de pro-

vinciale CDA lijst te krijgen. 

Iedereen die zich dit jaar, op wel-

ke manier dan ook, heeft ingezet 

voor het CDA Halderberge wil ik 

hiervoor danken. Ook in 2011 is 

uw aller inzet nodig, want ook lo-

kaal zijn er uitdagingen. Te noe-

men zijn o.a., goede steunfractie 

bijeenkomsten, invullen vacature 

in bestuur, werven van nieuwe 

leden en onderhouden van de 

contacten met leden, etc.  

Zoals gewoonlijk is de CDA Hal-

derberge nieuwjaarsreceptie op 

vrijdag 7 januari 2011, aanvang 

20.00 uur, in de Pilaar te Ouden-

bosch. De uitnodiging gaat mee in 

deze nieuwsbrief. Hopelijk bent u 

in de gelegenheid deze te bezoe-

ken. U en uw familie wens ik 

mooie kerstdagen en een goed en 

gezond 2011 toe. 

 

Johan Paantjens 
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  Redactie Nieuwsbrief 

Beste mensen 

 

Het jaar 2010 zit er bijna op. Een 

bewogen jaar voor het CDA. Laten 

we niet terugkijken naar wat er dit 

jaar landelijk gebeurde. Lokaal heb-

ben wij daar immers geen enkele 

invloed op. Wel is het zo dat we er 

als afdeling soms de (wrange) vruch-

ten van plukken.  

Kijken we lokaal terug op 2010 kun-

nen we stellen dat het CDA Halder-

berge bij de gemeenteraadsverkie-

zingen in 3 maart j.l. goed gescoord 

heeft, ondanks de landelijke neer-

waartse spiraal bij het CDA. Dit resul-

taat is op eigen kracht, met de juiste 

mensen en met veel inzet bereikt. 

We mogen hier trots op zijn. 

In de goed bezochte algemene le-

denvergadering van 3 november j.l. 

is o.a. de kandidatenlijst voor de Pro-

vinciale Staten verkiezingen op 2 

maart 2011 besproken en geamen-

deerd. De aangepaste kandidaten-

lijst is toegezonden aan de provincia-

le afdeling van het CDA.        Opval-

lend aan de lijst was dat maar enke-

le (hooggeplaatste) kandidaten uit 

West Brabant komen. Willen we als 

West Brabant, gelegen op de as Rot-

terdam – Antwerpen, mensen in het 

provinciaal bestuur hebben die onze 

belangen kunnen en moeten behar-

tigen, dan zullen we als West – Bra-

bant deze mensen ook moeten leve-

ren.  

Het moet voor West – Brabant een 

uitdaging worden voor de Provinciale 

Statenverkiezingen 2015 om meer 
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Centrumplan Hoeven 

Op 9 december j.l. heeft de gemeenteraad een 

veelomvattend besluit genomen over Hoeven. 

In de vorige raadsperiode was met veel moeite 

een beslissing genomen over met name de 

bouw van een nieuwe brede school op het ter-

rein van de huidige school De Reuzelaar. 

Grootste struikelblok daarin was de verkeerssi-

tuatie, die volgens tegenstanders niet of nau-

welijks veilig te krijgen was, hoewel onderzoek 

anders uitwees. Het nieuwe college is echter 

een andere weg ingeslagen: zij stelt voor op de 

locatie in de omgeving van sporthal De Parres-

tee  een voorzieningencluster te realiseren, 

waarbij sporthal, brede school en multi-

functionele accommodatie worden gecombi-

neerd. Voor het idee was al snel draagvlak om-

dat velen de meerwaarde ervan onderkenden. 

Vooral de sportverenigingen, die al geruime 

tijd op een nieuwe accomodatie zitten te wach-

ten, zagen een lang bestaande wens (op rede-

lijke termijn) in vervulling gaan. Omdat in het 

nieuwe plan de brede school in principe op het 

hoofdveld van de voetbal wordt gebouwd zul-

len daarvoor dan met name eerst de voetbal-

lers een nieuwe stek moeten krijgen. Ook de 

tennis en de korfbal liften daarop mee. Op het 

Reuzelaarterrein worden nu huizen gebouwd. 

Tezamen met het feit, dat de kinderen van de 

Reuzelaar niet een tijdelijke andere school no-

dig hebben levert dit een slordige miljoen euro 

op, die nu ten goede komt van de hierboven 

genoemde plannen. In hetzelfde raadsbesluit 

is ook vervat, dat de St.Janstraat de winkel-

straat van Hoeven blijft. Naast andere partijen 

heeft het CDA ervoor gepleit, dat in het ‘oude’ 

centrum van Hoeven te allen tijde een voorzie-

ning voor ouderen zal blijven, in welke vorm 

dan ook. Of de nieuwe ideeën betaalbaar zul-

len zijn moet nog blijken. Ik hoop wel vurig, dat 

de tijd van plannenmakerij nu eindelijk eens 

voorbij is, want zoals inmiddels oud-

burgemeester Andre Osterloh in een andere 

variant al meermalen zei: ”In plannen kun je 

niet wonen”. Wat nu heel jammer is, is dat de 

werkelijke realisatie van de bouw minimaal 

een jaar wordt vertraagd. Als daar dan echter 

een beter, doordachter plan voor in de plaats 

komt kunnen wij daar als fractie mee leven. 

Maar dan moet vanaf nu alle energie gestopt 

worden in de verwezenlijking van dit raadsbe-

sluit. Anders wordt de lokale politiek ongeloof-

waardig. 

 

Frank Rockx 
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Van de redactie 

Beste lezer, 

 

We hebben het niet gered om voor de Kerst de 

Nieuwsbrief bij u in de deur te krijgen. Onze 

excuses daarvoor. Maar met de medewerking 

van onze vaste schrijvers hebben we wel een 

interessant blad in elkaar kunnen zetten. Zo 

voor de jaarwisseling hebben we weer een in-

teressante nieuwsbrief voor u kunnen samen-

stellen met daarin een aantal politiek getinte 

bijdragen. Met name de bijdragen van onze 

wethouder en fractieleden zijn zeker het lezen 

waard. Ze geven u een uitgebreider kijkje in de 

lokale politieke keuken. 

 

Van Piet Rossou ontvingen we een korte recen-

sie van het boek van Antoon Koevoets. Conclu-

sie van Piet: als je maar enigszins geïnteres-

seerd bent in de lokale politiek zou je dit boek 

moeten lezen. 

 

 

 

 

Vanuit de redactie willen we u een mooie af-

sluiting van 2010 en een in alle opzichten 

goed en succesvol 2011 toewensen. Als CDA 

zullen we dit zeker nodig hebben. Er zijn nog 

wat hordes te nemen. 

 

De redactie wenst u heel veel leesplezier en 

zoals altijd geldt: reageer als u ergens gedach-

ten over hebt. Voor de volgende Nieuwsbrief 

wil ik u aansporen uw bijdrage op papier te zet-

ten en voor 5 maart 2011 in te dienen (liefst 

via e-mail bij marja.koevoets@ziggo.nl) 

 

Kees Groen 

06 53 64 82 30 of via: 

 kees.groen@kinesis-pharma.com 

 

De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 
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Het zal de tijd moeten hebben om dit proces 

beter te stroomlijnen. Het is dan ook geen een-

voudige taak om het haantjesgedrag van diver-

se raadsleden terug te brengen naar een aan-

vaardbaar niveau. 

 

Fractie 

Ook binnen onze fractie merk je dat de rollen 

niet duidelijk zijn. Afhankelijk van het onder-

werp bepalen we nu wat bij wie het beste past. 

Wel merk ik dat een fractie van vier personen 

prettiger werkt dan een kleinere fractie. Ik 

vraag mezelf vaak af hoe Christ Hellemons het 

alleen trekt. Dat de steunfractiebijeenkomsten 

goed worden bezocht waardeer ik enorm, dit 

ondanks de perikelen waarmee het CDA mo-

menteel wordt geconfronteerd. Om de steun-

fractie bij het volledige proces meer te betrek-

ken zie ik als een uitdaging. Op welke wijze zijn 

we als fractie nog niet uit. Maar suggesties zijn 

altijd van harte welkom.  

 

Ambtelijk apparaat. 

Wat ik wel merk is dat er door het ambtelijk ap-

paraat slagen worden gemaakt. Dit in de goede 

zin van het woord. Dat de communicatie nog 

niet optimaal is en soms zelfs slecht hoef ik 

niemand uit te leggen, maar dat de communi-

catie rondom projecten sterk verbetert mag dui-

delijk zijn. Projecten worden steeds meer pro-

grammamatig aangestuurd. Eén projectmana-

ger wordt hierbij verantwoordelijk gesteld voor 

één of meerder projecten. Door af te spreken 

op welke wijze de voortgang van projecten ge-

rapporteerd moet worden, zal dit voor de toe-

komst een helder beeld opleveren voor ons als 

raad.  

 

Beleid. 

De laatste maanden zijn diverse belangrijke 

beleidsstukken vastgesteld. Eén daarvan is de 

sportnota. Een sportnota die nog niet volledig 

is, maar waarvan mag worden verwacht dat dit 

een prima beleidsstuk wordt voor de uitwerking 

College van Burgemeester en Wethouders. 

 

Het is alweer bijna 10 maanden geleden dat de 

gemeentelijke verkiezingen zijn geweest. Een 

drukke periode is achter de rug en er is naar 

mijn mening veel werk verzet. Een nieuw college 

met maar liefst drie nieuwe wethouders en in-

middels ook een nieuwe interim burgemeester 

heeft haar nieuwe job met veel enthousiasme 

opgepakt. De ene wethouder gaat dat beter af 

dan de andere, maar dat het college groeit naar 

een hecht team is voor mij zichtbaar. Ze zijn be-

reid om elkaar te vervangen en te ondersteunen. 

Onze interim burgemeester Peter Neeb neemt 

zijn functie serieus maar bescheiden waar, het-

geen de wethouders de ruimte biedt die ze nodig 

hebben om zichzelf te profileren.  

Waar ik enorm van genoten heb is het afscheid 

van onze burgemeester Osterloh. In een besloten 

feest heeft de raad met college afscheid geno-

men met onze voormalige burgemeester. In ver-

schillende groepen hebben we middels sketches, 

gezang, tonpraat en toneel de avond op een 

voortreffelijke wijze ingevuld. Dan zie je toch dat 

de raad en het college een geweldig hecht team 

kunnen zijn. 

 

De Raad. 

Wij als raad zijn nog steeds op zoek op welke wij-

ze de afzonderlijke rollen te verdelen. Drie com-

missies hebben we teruggebracht naar twee 

commissies, namelijk “Beheer en ontwikkeling” 

en “Samenleving, Middelen en Veiligheid”. Met 

als voorzitters Toos Ossenblok, Frank Rockx en 

Anita Olsthoorn. Doordat de fractie Gemeen-

schapsbelangen geen wethouder heeft geleverd, 

hebben we besloten dat Jurgen Pertijs de coali-

tieoverleggen voorzit. Hij probeert uit vaak rom-

melige vergaderingen gezamenlijke standpunten 

te halen. Niet eenvoudig met een coalitie van 5 

partijen met 15 deelnemers. Het zijn dan ook 

vaak lange overleggen, waarbij volledige eensge-

zindheid moeilijk te verwezenlijken is. Tijdens 

raadsvergaderingen worden we dan ook regel-

matig geconfronteerd met onverwachte acties. 

Het Halderbergse politieke jaar 2010 in een notendop en 
een vooruitblijk naar 2011 



Nieuwsbrief Pagina 5  Nieuwsbrief Pagina 5  

zich verder te ontwikkelen. Daarnaast wordt veel 

ruimte geboden voor Voormalig Agrarische Ge-

bouwen (VAB). Dat niet alle wensen worden in-

gevuld zal onvermijdelijk zijn. De werkgroep, 

waarin ik heb geparticipeerd heeft er op aange-

drongen, dat er duidelijkheid ontstaat voor alle 

burgers die procedures hebben lopen of nog 

met knelgevallen zitten. Niets is naar onze me-

ning zo erg dan dat er geen duidelijkheid wordt 

geboden. Wij als werkgroep zijn benieuwd naar 

de zienswijze die de afgelopen weken zijn inge-

diend en wat we nog voor onze burgers kunnen 

betekenen. Er staat al een datum gepland om 

de ingediende zienswijzen met de werkgroep te 

bespreken. Wilt u uw zienswijze met mij bespre-

ken, dan is dat altijd mogelijk.  

 

Tot slot 

Ik zie het politieke jaar 2011 als een jaar dat er 

stappen moeten worden gezet. Ik verwacht voor 

de afzonderlijke kernen dat er volop huizen ge-

bouwd gaan worden. Wat de bouw van de scho-

len betreft zal dat beperkt zijn. In Bosschen-

hoofd zal de eerste brede school worden geo-

pend. Voor Stampersgat zal eindelijk duidelijk-

heid komen over de brede school en multifuncti-

onele accommodatie. In Oudenbosch zal de 

ruimtelijke procedure worden afgerond in de di-

recte omgeving van het Tivoligebouw (open 

plein), zodat in 2012 kan worden gestart met de 

bouw.  

In Hoeven zal er na de vakantieperiode worden 

gestart met de bouw van woningen op het ter-

rein Opperstraat en zal een ruimtelijke procedu-

re worden opgestart voor de sportaccommoda-

ties en brede school. In Oud-Gastel zal café on-

der de Toren worden gerestaureerd, waarmee 

één van de problemen in Oud-Gastel is opgelost.  

Verder zal het bestemmingsplan buitengebied 

worden vastgesteld. Voor de rondweg zullen nog 

enkele percelen grond worden aangekocht en 

een onteigeningsprocedure worden opgestart 

om de laatste percelen te kunnen verwerven. Ik 

verwacht eind 2012 de start van de aanleg van 

de rondweg.  

Voor de WMO zal de kanteling de benodigde dis-

cussies opwekken. Waar willen we als gemeente 

op sturen. Beleid dat is afgestemd op de behoef-

te van de klant is voor ons nieuw en zal niet een-

voudig zijn.  

van de afzonderlijke sportcomplexen binnen on-

ze gemeente. Renovaties c.q. nieuwbouw zijn 

van groot belang om te voldoen aan de vraag 

die wordt gesteld. Tevens passen veel recon-

structies binnen de in ontwikkeling zijnde cen-

trumplannen. Een mooi voorbeeld daarvan is 

het sportcomplex Hoeven, waar Frank Rockx uit-

gebreid op ingaat.  

 

Integrale Dorpsontwikkelingsplannen 

Wat ons de afgelopen maanden zeer uitgebreid 

heeft beziggehouden zijn de iDOP’s. De bijdrage 

van € 750.000 voor de iDop Stampersgat was 

bijna binnen, maar door een ambtelijke omissie 

zouden we buiten de boot vallen. Door gelobby 

en het aangeven dat het voor ons onacceptabel 

was dat de bijdrage niet werd verstrekt, heeft de 

provincie in alle wijsheid besloten het bedrag 

alsnog te verstrekken. Niet als bijdrage in het 

kader van iDOP maar voor de uitvoering van Ma-

jeur project in 2011. Ik ben ervan overtuigd, dat 

de vele telefoontjes, mails en persoonlijke ge-

sprekken door onze fractie met de provincie 

daar mede aan hebben bijgedragen.  

 

Bezoek Ruud van Heugten. 

In een gesprek met onze gedeputeerde Ruud 

van Heugten in Berkel-Enschot heb ik een af-

spraak gemaakt om op 12 januari 2011 een be-

zoek te brengen aan onze gemeente. Hij heeft 

een avond ingepland, om vragen die leven bin-

nen de raad en college, te beantwoorden. Iedere 

fractie heeft de kans om 3 vragen te stellen en 

deze vooraf via de griffie aan te bieden aan onze 

gedeputeerde. Indien u als lezer interessante 

vragen heeft, stel ik voor dat deze vragen aan 

mij worden doorgegeven. Ik zal dan proberen 

deze vragen alsnog in te brengen.  

 

Bestemmingsplan Buitengebied.  

Wat enorm leeft binnen de gemeente Halderber-

ge is de vaststelling van het bestemmingsplan 

buitengebied. Van drie bestemmingsplannen 

komt er uiteindelijk één bestemmingsplan voor 

de gehele gemeente. Eén beleid dat is uitge-

werkt in één bestemmingsplan. Als het goed is 

wordt het bestemmingsplan in juli 2011 vastge-

steld. In het bestemmingsplan is zoveel mogelijk 

ruimte gezocht voor agrarische bedrijven om 
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Het belangrijkste voor het komende jaar is de 

begroting op orde te krijgen. Er zullen keuzes 

moeten worden gemaakt om de moeilijke tijd 

die op ons afkomt te overleven. We moeten er 

voor zorgen dat we als gemeente Halderberge 

onze eigen keuzes maken en dat dit niet door 

hogerhand wordt bepaald. Samenwerking zal 

steeds belangrijker worden, om effectiever en 

efficiënter te kunnen werken. Dat dit een aan-

tal mensen persoonlijk gaat raken zal onver-

mijdelijk zijn. 

Ik ben benieuwd of eind volgend jaar mijn ver-

wachting voor 2011 kloppen. Als dat niet zo is, 

zullen daar vast gegronde redenen voor zijn.  

Ik wens jullie allen heel fijne kerstdagen toe en 

een goed, gelukkig, gezond en groots 2011.  

 

Met welgemeende groet 

Ad van Tetering 
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Deze aflevering van de Achterban is een heel 

speciale. De schrijver van deze rubriek--Anthony 

Crowbars-- is voor deze ene keer zelf het onder-

werp.            Op 25 november 1945 begon de 

toekomst van Antoon Koevoets (want dat is na-

tuurlijk zijn gewone naam) als jongste zoon van 

Willem en Louise Koevoets. De skyline van 

Stampersgat, gevormd door de Witte Brug, 

kerktoren, watertoren en suikerfabriek en de 

Dintel was de achtergrond van de jonge jaren 

van onze Toon. Stampersgat, een hechte dorps-

gemeenschap, die voor eigen belangen pal 

staat. Als de politiek niet over de brug komt, 

dan gooit men die heerlijke volle Stampersgat-

se kont tegen de krib en dat doen ze het daar 

gewoon lekker zelf. De jonge Toon was een 

kwajongen eerste klas. Zowel in zijn dorp als op 

de lagere en middelbare scholen krijgen ze nu 

nog spontaan rode vlekken in de nek als de on-

deugende streken van Toon worden opgera-

keld. Toch kent die ogenschijnlijk zorgeloze 

jeugd ook een keerzijde: Toon wordt regelmatig 

ziek en gedurende zijn leven wordt hij liefst 6 

keer aan zijn nieren geopereerd en 7 keer be-

landt hij in de vergruizer. In 1964, als hij weer 

eens drie maanden! in het St.Ignatius in Breda 

ligt moet zijn zus in volledig trouwornaat aan 

zijn ziekbed komen. Nee, bepaald leuk was die 

periode niet. Die nieren liepen en lopen als een 

vervelende rode draad door zijn leven, want er 

traden bijna altijd complicaties op. Toch be-

waart hij daaraan ook leuke herinneringen: “Ik 

werd later in Roosendaal in het ziekenhuis ver-

doofd door Gabriël van der Heide,door Toon 

schaterlachend “Klaas Vaak”genoemd, die in 

de begin periode van Halderberge zijn politieke 

medebestuurder werd. Ik zei dan wel eens gek-

scherend tegen hem: Ik hoop, dat je dit beter in 

de vingers hebt dan politiek! Hij glimlachte dan 

eens fijntjes en dacht er het zijne van! Op de 

een of andere manier werden deze ontmoetin-

gen in de loop der jaren een vertrouwd weer-

zien.” 

We weten allemaal, dat Toon ruim 16 jaar in de 

gemeentelijke politiek actief was. Op mijn 

vraag, wat hij eigenlijk na zijn terugtreden in 

2006 is gaan doen, buiten het schrijven van 

zijn tweede boek, somt hij een lawine aan func-

ties op. Secretaris Parochiebestuur, voorzitter 

Samenstichting Stampersgat, coördinator Nier-

stichting, vrijwilliger steunpunt Oud Gastel, lid 

klankbordgroep AFC, lid Seniorenraad Halderber-

ge, lid van de Inter Parochiële Vereniging Ouden-

bosch en niet te vergeten samen met Marja de 

CDA- nieuwsbrief, het parochieblad en het Stam-

persgattertje vervaardigen. Maar ook echtge-

noot, vader en niet te vergeten een trotse opa 

van vier kleinkinderen. Hallo, bent u daar nog?? 

Kortom, Toontje is meer dan een bezig bijtje en 

verveelt zich dan ook geen moment, sterker nog 

hij komt tijd te kort, want ook gaat hij twee och-

tenden in de week fitnissen bij de Body Active 

Bastaards in Oud Gastel.    

 Als je daarbij voegt, dat Toon ook de trotse opa 

is van zijn 4 kleinkinderen, die de Dennis 

Leestraat met grote regelmaat onveilig maken, 

dan zijn de dagen gauw genoeg gevuld. Ondanks 

die volle agenda is Toon iemand, die vol en be-

langstellend in het leven staat en ook de politiek 

nog steeds op de voet volgt. Dat leidde onder 

meer tot het boek DORPSPOLITIEK van liefst 328 

De Achterban 13 SPECIAL-SPECIAL 
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bladzijden, die hij presenteerde op zijn 65e ver-

jaardag op 25 november j.l..  Antoon, die al die 

jaren een zorgvuldig opgebouwd archief op-

bouwde ging er eens goed voor zitten en was 4 

en een half jaar aan het schrijven, strepen, 

schrijven en weer strepen, totdat de uiteindelij-

ke vorm gevonden was. Toon neemt in het boek 

geen enkel blad voor de mond: “Ik heb zonder 

omhaal het wel en wee van de lokale politiek 

beschreven. Ik ben iemand die er een uitge-

sproken mening op na houdt. Dat wordt door 

anderen weleens als confronterend beschouwd. 

Het zij zo, zo zit ik in elkaar. Ik ben zorgvuldig en 

gedocumenteerd te werk gegaan. Ik besef heel 

goed, dat sommigen, die in het boek negatief 

voorkomen het niet leuk vinden, dat ze er zo in 

voorkomen, maar ik heb niets verzonnen of er 

zomaar wat van gemaakt. Ik was uitsluitend 

“pen-vast-houder” Ik zeg het nogmaals: lees het 

boek in de geest van weleer, gemeentelijke her-

indeling o.a. en door de bril van weleer. Niet 

meer,niet minder. Natuurlijk heb ik geen hekel 

aan mijn ex-collega’s, verre van dat zelfs. Ik kijk 

niet om in rancune, ik heb het boek uit en ga 

heerlijk verder met andere uitdagingen.  

De verkoop loopt naar behoren: “Het belangrijk-

ste is, dat ik uit de kosten ben. Ik hoef er echt 

niet rijk van te worden. Ik heb ook enorm veel 

leuke reacties gehad: 98% was positief, er wa-

ren twee vileine opmerkingen. Er was zelfs een 

reactie van een oud vriendinnetje, die ik 50 

jaar! niet heb gezien. Zij woont in Lübeck in het 

voormalige Oost- Duitsland en las over mijn 

boek op de site van BNDeStem. Ze belde me 

spontaan op en deelde me mee, dat ze trots 

was op deze Stampersgatter, die blijkbaar zo’n 

bijzonder  boek had geschreven”.   

Aan het eind van het gesprek klimt kleindoch-

ter Ovie op opa’s schoot en vraagt op haar ma-

nier zijn aandacht. Een van zijn vele functies 

na zijn pensionering wordt  op dat moment 

daadwerkelijk ingevuld. Opa Toon ondergaat 

het met een big smile. Het is hem van harte 

gegund. 

 

Francis Rocky Balboa.  

 

CDA fractie en bestuur 

wenst u een prettige jaarwisseling 

en  

een Gezond 2011 
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Het is natuurlijk ongelooflijk bijzonder dat er 

meer dan 2000 jaar geleden een man geleefd 

heeft die zo speciaal was dat we nu nog 

steeds (o.a.) zijn geboorte en sterfdag vieren/ 

gedenken. En dat alles terwijl hij geen gebruik 

kon maken van onze huidige moderne commu-

nicatiemiddelen. Zo blijkt weer maar dat je op 

een simpele manier ook veel kunt bereiken. 

Maken wij het dan zo moeilijk? 

 

Als wethouder worden op verschillende mo-

menten verschillende zaken van je gevraagd. 

De werkzaamheden zijn globaal in een aantal 

categorieën te vatten: ten eerste veel overleg-

gen oftewel vergaderen (maar ook bijwonen 

van diverse informatieve bijeenkomsten), ten 

tweede veel lezen (stukken, achtergrond-

literatuur, brieven etc.) en ten derde zgn. 

“ceremoniële” handelingen als openingen, toe-

spraakjes, startschoten en wat dies meer zij. 

Ieder categorie weer met een ander doel. Vaak 

kom je daarbij in contact met de pers en wordt 

er over jou, het college of jouw beleid geschre-

ven, meestal in BN de stem of de Halderberg-

se Bode. Ik heb al vaker aangegeven dat ik 

niets zo moeilijk vind als het plannen van goe-

de communicatie. Je wilt tenslotte niet dat iets 

in de krant staat voordat het bij de betrokke-

nen gemeld is. Andere kant van de medaille is 

dat betrokkenen (ook raadsleden is in het ver-

leden gebleken) via mail alles zo doorgestuurd 

hebben naar de pers. Je bent dan de regie 

kwijt en moet maar kijken hoe het uit pakt. Te-

vens is het zo dat wanneer je als wethouder/ 

college dit net even verkeerd regelt je iedereen 

weer op je dak krijgt: “Er is weer niet gecom-

municeerd!” (Typisch is ook dat veel mensen 

tegenwoordig zeggen: “Ik heb dat naar hem 

gecommuniceerd!” terwijl ze volgens mij ge-

woon bedoelen dat ze iets gezegd of geschre-

ven hebben, maar dat terzijde). Je moet daar 

dus, overigens terecht, heel kien op moet zijn. 

Er wordt van je verwacht dat je eerst de een 

dan de ander informeert. Helaas is dat anders-

om niet het geval. Het komt nogal eens een 

keer voor dat met de een of andere vereni-

ging/ instantie nav een overleg afspraken zijn 

gemaakt maar dat dan toch tegen de afspra-

ken in, een interview gegeven wordt met een 

krant. Waarbij de gemeente er dan natuurlijk 

niet zo best van afkomt. De ene keer terecht 

de andere keer niet maar toch iedere keer met 

de bedoeling de publieke opinie mee te krijgen 

en de gemeente onder druk te zetten om zo 

toch de eigen zin te krijgen. Soms krijg je zelfs 

met burgers te maken die op voorhand al zeg-

gen dat ze “anders de pers wel eens zullen 

bellen!”  

En de pers maakt daar dankbaar gebruik van. 

Ik heb van een journalist wel eens gelezen dat 

het “zijn ultieme natte droom was om een wet-

houder te kunnen laten vallen”. Als dat je idee 

van dromen verwezenlijken is, succes!  

Ik heb overigens gemerkt dat het algemeen 

geaccepteerd wordt dat een vereniging of 

stichting dan de pers belt om zelfs mbv on-

waarheden te proberen hun gelijk te halen. 

Het is wat dat betreft het zelfde als hier en 

daar je belastingformulier iets anders invullen 

om op die manier zoveel mogelijk winst te ha-

len. Ik ben het daar nog steeds niet mee eens. 

Ik vind het niet netjes, niet afgesproken en 

vaak is het ook onjuist. Daarbij komt dat het 

ook nog eens mede de beeldvorming bepaalt. 

Je verdedigen tegen dit soort zaken kan vrijwel 

niet. En het komt het vinden van oplossingen 

niet ten goede.  

Tegenwoordig komt daar ook nog eens bij, het 

via internet reageren op artikelen in de krant. 

Wat daar af en toe gezegd en gescholden 

wordt, lusten de honden geen brood van, dus 

daar kijk maar niet meer op. Nu is er ook weer 

een nieuw item 

“dichterbij Halder-

berge”. Daar kan 

iedereen ook zo-

maar allerlei be-

richten op zetten. 

Door een van de 

ambtenaren werd 

ik er op gewezen 

dat nav een dis-

cussie over de 

Publiciteit/ Pr/ Communicatie 
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WMO er een stukje op was gezet. De cijfers 

waar de schrijver daarvan zich op baseerde, 

klopten voor geen centimeter maar werden 

wel gebruikt om het Halderbergse beleid op 

dit gebied (en indirect mijzelf) onderuit te ha-

len. Ambtelijk wordt dan geadviseerd wat er 

mee te doen en dat was uiteindelijk “laat het 

voor wat het is”. Ik snap dat wel. Maar vroeger 

kon je van de krant zeggen: “Daar wordt mor-

gen de vis weer ingerold!”, echter die internet 

onzin blijft wat langer bewaard. We zullen er 

mee moeten leren leven.  

Ik heb o.a. daarom overigens wel een geweldi-

ge bewondering voor al die landelijke kopstuk-

ken die van alles wat ik als simpele wethouder 

mee maak, het 100.000-voudige voor hun 

kiezen krijgen. Dan moet je echt een dikke 

huid hebben. Maar ja het gevaar daarvan is 

dat je dan in de pers weer het verwijt kunt krij-

gen dat je ongevoelig bent. Ga er maar aan 

staan!!! 

 

Prettige feestdagen en een gelukkig, gezellig 

maar vooral gezond 2011 gewenst! 

 

Jan Paantjens 

 

 

CDA  

HALDERBERGE 
 

  

Hierbij nodigen wij u en uw partner uit tot het bijwonen van on-

ze Nieuwjaarsreceptie, welke zal worden gehouden op: 

 

Vrijdag 7 januari 2011 in Pilaar onder de Basiliek, Pastoor Hel-

lemonsstraat 2a te Oudenbosch. Aanvang 20.00 uur. 

 

Wij wensen U en uw gezin prettige feestdagen en hopen u en 

uw partner op 7 januari a.s. te mogen begroeten. 
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Dit is de titel van het boek geschreven door Antoon 

Koevoets, ons CDA- lid, over de zestienjarige perio-

de , dat hij lid was van de gemeenteraden in Oud 

en Nieuw Gastel en Halderberge. Donderdag 25 

november 2010 was het dan zover. 16.30 uur was 

het tijdstip waarop  de presentatie van het boek 

zou plaatsvinden. Velen waren naar het Veerhuis in 

Gastel gekomen om van dit feit getuige te zijn. 

Sommigen waren er uit vriendschap met de familie 

Koevoets, anderen omdat ze nieuwsgierig waren of 

ze in het boek genoemd waren en natuurlijk of dit 

positief of negatief was. Als eerste kreeg ik na de 

inleidende woorden van Antoon het boek overhan-

digd, omdat, zoals hij het verwoordde, ik zijn eerste 

burgemeester was in zijn politieke loopbaan.  

 

Het boek is voorzien van een heel toepasselijke, 

prachtige omslag. Het boek oogt heel verzorgd en 

omvat 328 bladzijden. Het moet een gigantisch 

karwei geweest zijn om dit tot een goed einde te 

brengen. Antoon, hiervoor bij deze mijn welge-

meende felicitaties!  

 

In zijn voorwoord geeft de schrijver aan dat politiek 

bedrijven, spannend, meeslepend, verslavend, be-

krompen emotioneel, maar bovenal interessant is. 

En dat hij er zestien jaar lang vol overtuiging hier-

van deel heeft uitgemaakt.In deze zestien jaar 

heeft de schrijver veel gezien en meegemaakt. Glo-

rieuze hoogte punten en even zo vaak , teveel in 

zijn beleving, trieste dieptepunten.  

Bij thuiskomst heb ik het boek meteen ter hand 

genomen, omdat ik toch wel heel benieuwd was 

wat de schrijver allemaal te zeggen had. Tenslotte 

was ik ook deel aan deze geschiedenis en was 

door Antoon geïnterviewd. Ik heb het boek nage-

noeg in een ruk uitgelezen. Het is op een heel pret-

tige, zeer goed leesbare manier geschreven. In het 

voorwoord had Antoon reeds aangegeven dat hij 

geen diplomaat is: ik zeg het recht door zee  Het 

boek geeft mijn inziens een getrouw beeld van het-

geen er zich in de gemeentelijke politiek ,de dorps-

politiek kan afspelen. Niet iedereen die in het boek 

voorkomt zal zich herkennen in wat geschreven 

staat , maar de spiegel voorgehouden worden is 

weleens goed.  

Ik kan eenieder die in onze plaatselijke politiek 

geïnteresseerd is het boek van harte aan te beve-

len. 

Oud Gastel, 12 december 2010. 

 

Piet Rossou 
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Johan Paantjens  

Voorzitter 

Tel:0165-513778 

 

 

Gied van Lier 

Secretaris/

penningmeester 

tel: 0165-502933 

 

 

Astrid Kleuskens 

Vice-voorzitter 

tel: 

 

 

Ivo Pertijs 

Bestuurslid 

tel: 

 

 

Kees Rommens 

Bestuurslid 

tel:65-323840 

CDA  
HALDERBERGE  

 

Even rust 

Even aandacht voor elkaar 

Hoe was het ook alweer in tweeduizendtien 

Het één zat tegen het andere mee 

Veel mooie momenten, flitsen van geluk, af en toe een 

traantje wegpinken 

Warmte, gevoelens delen, uitdagingen aangaan en sa-

men een resultaat behalen 

Het jaar is weer bijna om, weer een jaar voorbij en één 

erbij.... 

Mooie lessen geleerd, een jaar rijker 

Zonde om te vergeten  

Dus laten we even stoppen met rennen 

Even ademhalen en  vasthouden 

Even delen met elkaar 

 

Astrid Kleuskens 


